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Zijne Excellentie, 

 

Op 23 mei jl.  bereikten ondergetekende zeven organisaties een akkoord over de aanpak van het 

ganzenvraagstuk: het G7-akkoord “Ganzenland Nederland”. Hiermee is breed maatschappelijk 

draagvlak bereikt voor een gezamenlijke aanpak van dit vraagstuk. De kern daarvan is 

populatiereductie in de zomer en geen afschot in de periode van 1 november tot 1 maart.  Het 

akkoord is met moeite tot stand gekomen, omdat grote inhoudelijke verschillen moesten worden 

overbrugd. Dit is gelukt en als zeven partijen staan wij voor het gehele akkoord.  Dat akkoord is wat 

ons betreft dan ook één en ondeelbaar.  De overeenstemming die bereikt is, kan dan ook alleen in 

stand blijven als het op hoofdlijnen integraal wordt uitgevoerd.   

 

Het is echter evident dat uitvoering van dit akkoord alleen mogelijk is als ook de overheid daaraan 

haar medewerking verleent. Op dat punt maken wij ons grote zorgen, zowel vanwege het concept 

van de nieuwe Natuurwet als ook omdat nog volstrekt onduidelijk is hoe de kwestie van de 

schadevergoedingen wordt geregeld volgend op het decentralisatieakkoord tussen rijk en het IPO. 

 

Als gevolg hiervan zijn wij vooralsnog niet in staat om uitvoering te geven aan datgene wat wij 

gezamenlijk afspraken. Wij dringen er dan ook op aan dat u ons (schriftelijk) bericht of u in grote 

lijnen ons akkoord steunt en aan de uitvoering daarvan mee wil werken. Wil er nu een goede 

oplossing komen voor het reeds lang slepende vraagstuk van de ganzen, dan is dat  gebaat bij breed 

maatschappelijk draagvlak zoals door de G7 wordt vertegenwoordigd. Het past in de lijn van dit 

kabinet wanneer maatschappelijke partijen zelf hun verantwoordelijkheid pakken. Dit is precies wat 

de G7 heeft gedaan. Tot op heden is ons echter niet duidelijk hoe Rijk en IPO hier tegenover staan. 

Wij verzoeken u om ons schriftelijk zo spoedig mogelijk uw reactie kenbaar te maken, mede  gelet op 

de voorbereiding van komend seizoen. 

 



Meer specifiek dringen wij aan op aanpassing van de concept tekst van de nieuwe natuurwet. Wij 

vinden het recent gepresenteerde wetsvoorstel natuur versie 0.2 ronduit teleurstellend. Voorgesteld 

wordt om ganzen toe te voegen aan de jachtlijst en de jachtperiode te bepalen bij ministeriële 

regeling. Volstrekt onduidelijk wordt het daarmee hoe die ministeriele regeling zich zal verhouden 

tot de meerjarige afspraken die gemaakt zijn in het G7 akkoord. Wij verzoeken daarom met klem om 

de in het G7-akkoord bereikte overeenstemming over periodes, waarin wel en niet op ganzen mag 

worden geschoten, in de nieuwe wet mogelijk te maken. Als eerste en belangrijkste stap betekent 

dat het verwijderen van grauwe gans, kolgans en smient uit de jachtlijst. Deze kwesties zullen wij 

overigens ook nog separaat naar voren brengen in het kader van de betreffende inspraakprocedure. 

 

In afwachting van uw reactie verblijven wij. 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

 

 

J.J. de Graeff 
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